

8天6晚 中国广东粤澳美食游

Flight: Batik Airline (Subject to change)

KUL/CAN 2145/0210+1 OD612

CAN/KUL 0310/0715 OD613

Tour Fare:

Tour Package Detail:

- ~ 全程无购物
- ~ 旅游保险 (含 COVID 保险)
- ~ 全程 4 钻酒店
- ~ 广州市区一天自由活动
- ~ 澳门市区半日游

美食安排 Local Meals:

1. 南海柱候酱风味
2. 佛跳墙
3. 海鲜风味餐
4. 松涛居-乳鸽 (每人一只)
5. 无米粥
6. 金龙自助餐

指定自费 Compulsory: RMB500/=

- ~ 广东千古情旅游景区 (含表演) + 果木烧鹅 + 宝墨园

注意事项:

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
3. 若中英文行程版本出现不一致之处, 将以中文版本为依据.
4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

港珠澳大桥



大三巴



清晖园



顺峰大牌坊



D1 吉隆坡 / 广州 2145/0210+1 (MOB) 酒店: 美豪丽致酒店或同级

集合 KLIA 1 机场, 准备登记飞往广州. 入住机场酒店

D2 广州 (1H) 顺德 (1H) 佛山 (B/L/D) 酒店: 瑞涛大酒店或同级

杏坛逢简水乡 自西汉起就有人在此生息, 后来发展成一方集市, 到唐朝已成为村落.

顺峰大牌坊 为三跨式巨型中式牌坊, 整座牌坊宽 88 米, 总高度 38 米, 为亚洲最大牌坊.

美食博物馆 是致力于展示广州丰富烹饪遗产的文化机构, 深入了解广州著名美食的历史, 食材和烹饪技巧的机会.

顺德华侨城欢乐海岸 有各种各样的景点, 包括主题公园, 购物中心, 餐馆和水滨活动, 为游客提供了丰富的体验.

D3 佛山 (B/L/X) 酒店: 瑞涛大酒店或同级

清晖园 注重保护好全国重点文物保护单位陆皓东故居以及翠亨村周围 20 多处文物保护单位.

广东千古情旅游景区 (含表演) 是集合了多种景点和文化元素的旅游胜地, 为提供丰富多彩旅游体验.

D4 佛山 (2H) 珠海 (B/L/D) 酒店: 粤海大酒店或同级

珠海渔女 用花岗岩石分 70 件组合而成, 是中国著名雕塑家潘鹤的杰作.

情侣海滨路 是广东省珠海市香洲区境内的城市主干路, 为沿珠江口沿岸线路.

珠海大剧院-日月贝 是中国唯一建设在海岛上的歌剧院, 大小剧场呈日月双贝造型.

爱情邮局 爱情邮局旨在提倡人们在喧嚣忙碌之中, 认真感受婚姻生活的点滴幸福.

远眺世界第一港珠澳大桥 位于广东珠江口伶仃洋海域内, 为珠江三角洲地区环线高速公路南环段.

圆明新园 园内设有传统的中国建筑, 郁郁葱葱的花园以及描绘小说人物的雕塑.

D5 珠海 (1H) 澳门 (1H) 珠海 (B/L/X) 酒店: 粤海大酒店或同级

大三巴 是一座历史悠久的教堂遗址, 牌坊正面雕刻着圣母玛利亚的雕像, 象征着澳门的基督教传统和宗教文化.

妈阁庙 主要建筑风格为中国南方传统的宫殿式建筑, 庙内有精美的木雕, 石雕和青砖雕刻, 展示了中国传统文化.

金莲花回归广场 以其独特的设计和地标性的金莲花雕塑而闻名, 是一段具有历史意义的象征性建筑.

银河钻石 Show 结合了现代科技和艺术, 通过高科技投影, 灯光效果和音乐, 呈现出令人惊叹的视听盛宴.

巴黎铁塔 (外观) 是一座仿巴黎埃菲尔铁塔风格的高塔, 是澳门最高的建筑之一.

威尼斯人娱乐场 是澳门的一家知名综合性度假村和娱乐场所, 以其仿威尼斯水城的独特建筑风格而闻名.

D6 珠海 (2H) 广州 (B/L/X) 酒店: 珀丽酒店或同级

中山故居 注重保护好全国重点文物保护单位陆皓东故居以及翠亨村周围 20 多处文物保护单位.

詹山 是一个自然风景秀丽的地方, 以其山水景观和登山健身的好地方而著称.

中山步行街 以其悠久的历史和丰富的商业氛围而闻名, 是游客和本地居民购物, 观光和享受美食的热门地点.

沙湾古镇 具有丰富的物质和非物质文化遗产资源, 是以珠江三角洲为核心的广府民间文化的代表.

海心沙亚运公园 自建成以来成为游人心驰神往之地, 亚运会开闭幕式场地.

广州新电视塔 (外观) 亚洲最高的电视塔之一, 广州新电视塔以其独特的螺旋形设计和 360 度全景观景台而闻名.

D7 广州 (B/X/X)

市区自由活动 (不含用车. 正餐. 导游)

D8 广州 / 吉隆坡 0310/0715 (MOB)

乘机返回温馨家园

8D6N China Guangdong Macao **Gourmet Tour**

D1. CAN08

D1 Kuala Lumpur / Guangzhou 2145/0210+1 (MOB) Hotel: Mehood Lestie Hotel or similar

Assemble at KLIA 1 Airport and prepare to check in for flight to GuangZhou.

D2 Guangzhou (1H) Shunde (1H) Foshan (B/L/D) Hotel: Foshan Ray Tour Hotel or similar

Xingtian Fengjian Water Town has been inhabited and it later developed into a market and became a village by the Tang Dynasty.

Shunfeng Grand Archway is a triple-span giant Chinese archway, the entire archway is 88 meters wide making it the largest archway in Asia.

Food Museum is a cultural institution dedicated to showcasing the rich culinary heritage of Guangzhou. the museum's exhibits cover traditional dishes, cooking methods, and the development and evolution of Guangzhou's food culture.

Shunde OCT Harbour Its beautiful scenery, and exciting cultural events make it popular destination for leisure and entertainment for all ages.

D3 Foshan (B/L/X) Hotel: Foshan Ray Tour Hotel or similar

Qinghui Garden places great emphasis on protecting nationally significant cultural heritage sites.

Guangdong Millennium Charm Tourist Area (inc performances) is a tourist destination that combines various attractions and cultural elements, providing a rich and diverse travel experience.

D4 Foshan (2H) Zhuhai (B/L/D) Hotel: Zhuhai Yue Hai Hotel or similar

The Fisher Girl of Zhuhai composed of 70 pieces of granite, is a masterpiece by the renowned Chinese sculptor Pan He.

The Lovers' Seaside Road is a main road in Xiangzhou District, Zhuhai City, Guangdong Province, along the coast of the Pearl River Estuary.

Zhuhai Grand Theater - Sun Moon Shell is the only opera house in China built on an island, like a sun and a moon shell, respectively.

The Love Post Office aims to encourage people to earnestly feel the little happiness of married life amid the hustle and bustle.

Viewing the world's longest sea-crossing bridge, Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge located in the Lingdingyang Sea area of the Pearl River Delta, Guangdong Province, is part of the southern loop of the expressway in the Pearl River Delta region.

New Yuanming Palace features traditional Chinese architecture, lush gardens, and sculptures depicting characters from novels.

D5 Zhuhai (1H) Macau (1H) Zhuhai (B/L/X) Hotel: Zhuhai Yue Hai Hotel or similar

Ruins of St. Paul's is a historic church site, the front facade is carved with a statue of the Virgin Mary, symbolizing religious culture.

Ma Zhu Temple the temple boasts exquisite wood carvings, stone carvings, and brick carvings, showcasing traditional Chinese culture.

Golden Lotus Square is known for its unique design and the iconic sculpture, it is a symbolic structure with historical significance.

Galaxy Diamond Show combines modern technology and art, presenting audiovisual feast through high-tech projections, lighting effects.

Macau Eiffel Tower (exterior) is a high tower modeled after the Paris Eiffel Tower and is one of the tallest buildings in Macau.

The Venetian Macao is a renowned integrated resort and casino in Macau, famous for its unique architecture modeled after Venice.

D6 Zhuhai (2H) Guangzhou (B/L/X) Hotel: Rosedale Hotel or similar

Former Residence of Sun Yat-sen emphasizes the protection of national key cultural relics, including the residence of Lu Hao Dong and over 20 cultural heritage sites around Cuiheng Village.

Zhan Mountain is a naturally scenic area known for its picturesque landscapes and as a popular spot for hiking and fitness.

Zhongshan Pedestrian Street is renowned for its long history and rich commercial atmosphere

Shawan Ancient Town is rich in both cultural resources. It represents the folk culture of the Cantonese people in the Pearl River Delta.

Haixinsha Asian Games Park It was the venue for the opening and closing ceremonies of the Asian Games.

Guangzhou New TV Tower (exterior) takes you back to the heyday of the Yuan Dynasty's capital.

D7 Guangzhou (B/X/X)

Free time in the city center (Excludes Transport, Meals and Tour Guide).

D8 Guangzhou / Kuala Lumpur 0310/0715 (MOB)

Take flight back to your cozy home.

Notes:

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.